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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni Orbán Vikto r
Miniszterelnök Úrhoz

„Őrizébe vették az ukrán adóhivatal vezetőjét. Miként vélekedik 'Ön az ukrán és a román

példáról? II. ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A K/13470. szám alatt Önnek címzett és Belügyminiszter úr által részlegesen megválaszol t
kérdésem kapcsán kérem, engedje meg, hogy további felvilágosítást kérjek Öntől.

Mindenekelőtt ki kell kémem Tisztelt Miniszterelnök Úr véleményét az alábbiakról, hisze n
egyrészt személyes véleményre vagyok kíváncsi, másrészt Belügyminiszter úr a sajá t
meglátásait sem osztotta meg velem .

Tisztelt Miniszterelnök Úr személyes véleményére lennék tehát kíváncsi azzal
kapcsolatosan, hogy – noha a közvélemény, és számos statisztikai adat szerint is ige n
nagy a korrupciós bűncselekmények száma hazánkban – mi az oka, hogy a bemutatot t
ukrán, vagy számos román példához hasonlóan hazánkban miért nem fordul el ő soha,
hogy valamely hivatalban levő állami vezetővel szemben akár a vádemelésig eljutnána k
a bűnüldöző hatóságok?

Vona Gábor
országgyű lési képviselő

Ami pedig a konkrét űgyet illeti, a http:l/www.ua-reporter.com/novosti/213474 hivatkozás alat
t fellelhető útlevél másolattal kapcsolatosan, az, alábbiakat kérdezem:



II. A magyar hatóságok által kiállításra került-e a BD5153208 sorozatszámmal útlevél,

vagy sem?

III. Ha igen, akkor azt Nászirov Román részére, vagy másvalaki részére került kiállításra ?

IV. Tettek-e valamilyen intézkedést annak megállapítása érdekében, hogy valóban

lefoglalásra került-e az ukrán hatóságok által a cikkben bemutatott útlevél, vagy sem ?

V. Amennyiben igen, felajánlották-e az ukrán társszerveknek a szakért ő i segítséget annak

megállapítácAban, hogy az útlevél hamis, hamisított, vagy sem ?

VI. Végezetül pedig kérdezem, hogy a nyilvánvaló nemzetbiztonsági kockázatot is

magában foglaló ügyben milyen intézkedéseket tettek eddig ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . március 28 .

Tisztelettel,

Vona Gábor
Jobbik


	page 1
	page 2

